
 

 

Verslag toekomstdrive 23 april 2022 

Op zaterdag 23 april organiseerde het district Groningen voor de zesde maal een eigen 

toekomstdrive. Daarvóór was er een gemeenschappelijke drive voor de drie noordelijke provincies. 

Na een onderbreking met twee jaar door Corona kon de toekomstdrive eindelijk weer worden 

gehouden. Dit jaar waren er 30 paren (10 eerste jaars, 12 tweedejaars en 8 gevorderde paren). Dat is 

iets lager dan voorgaande jaren.  

De afspraak is indertijd gemaakt dat de Toekomstdrive afwisselend in de stad en op een locatie 

buiten de stad wordt gehouden. Dit jaar waren te gast bij Bridgeclub Roden in hotel Langewold. 

De ondersteuning vanuit de locale club (materialen, automatisering, reservespelers en begeleiders) is 

onmisbaar bij het organiseren van een dergelijk evenement. 

 

Vorig jaar werd al genoemd dat het verschil tussen 2e jaars (zonder clubervaring) en gevorderden 

(met enige clubervaring) behoorlijk groot was. Daarom is er dit jaar in drie groepen gespeeld. 

De winnaars bij de 1e jaars waren Stieneke Nijboer & Nathalie Vandeursen en bij de 2e jaars Robbert 

Vermeulen & Marc Remijn. Bij de gevorderden wonnen Pien van den Dries & Bianca Kaatee. 

 

 Zij mochten als eersten een keuze maken uit een goed gevulde prijzentafel. 



De spellen waren uitgezocht en toegelicht door de NBB. Het optimale resultaat wordt niet altijd 

gehaald. Maar dat mag je ook niet verwachten in een drive waarbij het tempo erg hoog ligt (3 per 

half uur is voor beginnende bridgers moeilijk), er veel spellen moeten worden gespeeld (namelijk 6 

rondes) en de concentratie dan wel eens minder wordt in een volle zaal. 

Deze drive heeft opnieuw aan de verwachtingen voldaan. Er kwamen veel positieve reacties, met 

name om het wedstrijdelement te ervaren en als opstapje naar een club. 

 

In dat verband is het goed om ook het zomerbridge te vermelden. Veel beginnende bridgers 

gebruiken het zomerbridge om te kijken bij een club. Een overzicht van de mogelijkheden is op de 

site van het district gezet en toegestuurd aan alle clubs. Maar het toesturen aan alle beginnende 

bridgers is ook van belang, omdat zij zelden op de site van het district of een club kijken, maar nog 

wel een zetje in de rug nodig hebben om deel te nemen aan het zomerbridge. 
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